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BR.0002.7.2015      Nowa Sól, 27 marca 2015r. 
 
 

Protokół Nr 7/2015 
z VII sesji Rady Powiatu Nowosolskiego  

z dnia 27 marca 2015r. 
 

 
 VII Sesja Rady Powiatu Nowosolskiego została zwołana przez Przewodniczącego 
Rady Powiatu Nowosolskiego na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r.  
o samorządzie powiatowym (tekst jednolity: Dz. U z 2013 poz. 595 z poźn. zm.).  

W sesji uczestniczyli radni oraz zaproszeni goście na podstawie załączonej listy 
obecności - załącznik nr 1. 
 O godz. 900 Przewodniczący obrad otworzył obrady i na podstawie listy obecności 
stwierdził, iż w sesji uczestniczy 18 radnych, co stanowi quorum i Rada jest władna 
podejmować prawomocne uchwały.  
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie VII sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 
 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
 

3. Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Powiatu Nowosolskiego z dnia  
27 lutego 2015 r. 

 
4. Analiza stanu bezpieczeństwa na terenie działania Komendy Powiatowej Policji w 

Nowej Soli w 2014 roku. (płyta CD) 
 

5. Informacja z realizacji zadań przez Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej 
w roku 2014. (płyta CD) 

 
6. Informacja Powiatowego Zarządu Dróg w Nowej Soli o zadaniach zrealizowanych w 

2014 roku oraz o planie remontów i modernizacji dróg  na 2015 rok. (płyta CD) 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na 
rok 2015 ( 1-R ) – numer druku – 0520/34/2015/R 

 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego do badania 
sprawozdania finansowego za 2014 rok Wielospecjalistycznego Szpitala 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Soli. – numer 
druku – 0520/31/2015/R 

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/297/2014 Rady Powiatu 

Nowosolskiego z dnia 31 stycznia 2014 roku w sprawie określenia rozkładu godzin 
pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu nowosolskiego. – numer druku – 
0520/32/2015/R 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań i podziału środków Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2015. – numer druku – 
0520/33/2015/R; 

 
11.  Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na członka Powiatowej Rady 

Rynku Pracy w Nowej Soli  – numer druku – 0520/35/2015/R; 
 

12. Przedstawienie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w okresie między 
sesjami Rady Powiatu. 

 
13. Wnioski i interpelacje radnych. 
 
14. Sprawy różne. 

 
15. Zamknięcie sesji. 

 
 

Radna Aleksandra Kochańska zrezygnowała z bycia członkiem Komisji Ochrony Zdrowia  
i Pomocy Społecznej Rady Powiatu Nowosolskiego. 
 
Przewodniczący obrad zgłosił następujące zmiany do porządku obrad: 
- jako punkt 7 – „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Ochrony Zdrowia  
i Pomocy Społecznej Rady Powiatu Nowosolskiego”. 
- jako punkt 8 – „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Gospodarki, Budżetu  
i Rynku Pracy Rady Powiatu Nowosolskiego”. 
 Poza tym radni nie zgłosili żadnych uwag i wniosków. 

Rada Powiatu, jednogłośnie 18 głosami „za” wprowadziła zamiany do porządku 
obrad. 
 
Porządek obrad po zmianach: 
 

1. Otwarcie VII sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 
 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
 

3. Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Powiatu Nowosolskiego z dnia  
27 lutego 2015 r. 

 
4. Analiza stanu bezpieczeństwa na terenie działania Komendy Powiatowej Policji w 

Nowej Soli w 2014 roku. (płyta CD) 
 

5. Informacja z realizacji zadań przez Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej 
w roku 2014. (płyta CD) 

 
6. Informacja Powiatowego Zarządu Dróg w Nowej Soli o zadaniach zrealizowanych  

w 2014 roku oraz o planie remontów i modernizacji dróg  na 2015 rok. (płyta CD) 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Ochrony Zdrowia  
i Pomocy Społecznej Rady Powiatu Nowosolskiego – numer druku – 0520/36/2015/R. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Gospodarki, Budżetu 
i Rynku Pracy Rady Powiatu Nowosolskiego, numer druku – 0520/37/2015/R. 

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na 

rok 2015 ( 1-R ) – numer druku – 0520/34/2015/R. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego do badania 
sprawozdania finansowego za 2014 rok Wielospecjalistycznego Szpitala 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Soli. – numer 
druku – 0520/31/2015/R. 

 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/297/2014 Rady Powiatu 

Nowosolskiego z dnia 31 stycznia 2014 roku w sprawie określenia rozkładu godzin 
pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu nowosolskiego. – numer druku – 
0520/32/2015/R. 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań i podziału środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2015. – numer druku – 
0520/33/2015/R. 

 
13.  Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na członka Powiatowej Rady 

Rynku Pracy w Nowej Soli  – numer druku – 0520/35/2015/R. 
 

14. Przedstawienie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w okresie między 
sesjami Rady Powiatu. 

 
15. Wnioski i interpelacje radnych. 
 
16. Sprawy różne. 

 
17. Zamknięcie sesji. 

 
Ad.3. 
 Przewodniczący obrad zapytał czy radni mają jakieś uwagi odnośnie protokołu z VI 
sesji Rady Powiatu z dnia 27 lutego 2015 roku. 
 
 Radny Mirosław Olejniczak – „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, w protokole  
w pkt 21 jest zapis dotyczący nieudzielania przez Przewodniczącemu obrad głosu radnemu 
Giemzie. W dalszym ciągu tego zapisu jest informacja, którą składa Przewodniczący, że może 
nie udzielać głosu po zamknięciu dyskusji. Natomiast w protokole nigdzie nie ma zapisu że 
dyskusja została zamknięta. Chciałbym zwrócić uwagę, że jeśli chce się pouczać to należy 
zadbać aby wszystko było lege artis”. 
 
 Przewodniczący obrad Jarosław Suski – „Traktuję to jako wniosek o uzupełnienie 
protokołu o wpis, że Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. Mogła być też taka sytuacja, 
że mój głos nie został zarejestrowany, a pamiętam, że taką formułę wypowiedziałem  
na pewno”. 
 



 4 

Radny Mirosław Olejniczak – „Nie wypowiedział Pan tej formuły dlatego należy potraktować 
mój głos jako uwagę na przyszłość. Protokół jest zrobiony dobrze, rzetelnie, Natomiast nasze 
wątpliwości budzi fakt, że przed zamknięciem dyskusji nie udzielił Pan głosu”. 
 
Przewodniczący obrad Jarosław Suski – „Dziękuję, wniosek przyjmuję. Czy są jeszcze jakieś 
uwagi? Nie widzę, w związku z tym poddaję protokół pod głosowanie. Kto z Państwa jest  
za przyjęciem protokołu proszę o podniesienie ręki”. 
 
Głosowanie: 
za: 18, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0. 
 
Protokół z VI sesji Rady Powiatu został przez radnych przyjęty. 
 
Ad.4. 

Informację o stanie bezpieczeństwa na terenie działania Komendy Powiatowej Policji 
w Nowej Soli w 2014 roku przedstawił Komendant Powiatowy Policji Sławomir Tomal. 
Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Dyskusja: 
 

Radna Łucja Wojewódzka zapytała czy policjanci są szkoleni pod względem 
kontaktów interpersonalnych, jeśli nie, proponuje zwrócić na to większą uwagę. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Andrzej Ziarek zapytał o możliwość 

przeprowadzenia wśród dyrektorów szkół na terenie powiatu szkolenia z zakresu 
cyberprzemocy. 

Odpowiedzi udzielił Komendant, który poinformował, iż zwróci uwagę na sposób 
kontaktowania się policjantów z mieszkańcami natomiast odnośnie cyberprzemocy, to 
działania w tym zakresie zostały już podjęte, szkolenia takie będą przeprowadzane 
bezpośrednio wśród dzieci i młodzieży co nie wyklucza udziału w nich dyrektorów szkół. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący obrad zamknął dyskusję  
i stwierdził iż Rada Powiatu zapoznała się z w/w informacją. 
 
 
Ad.5. 

Informację z realizacji zadań przez Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej 
w roku 2014 przedstawił Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Nowej Soli 
Tadeusz Rybnicki.  

Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
Radni nie zgłosili żadnych uwag i zapytań. Wobec powyższego, Przewodniczący 

obrad zamknął dyskusję, stwierdzając iż radni zapoznali się z w/w informacją. 
 
 
Ad.6. 

Informację o zadaniach zrealizowanych w 2014 roku oraz o planie remontów  
i modernizacji dróg na 2015 rok przedstawił Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg Wiesław 
Staruch.  

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
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Dyskusja: 

Radny Zygmunt Muszyński zapytał o możliwość remontu drogi w miejscowości 
Radwanów gmina Kożuchów oraz naprawy uszkodzonej nawierzchni jezdni w miejscowości 
Solniki, gmina Kożuchów. 

Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Nowej Soli odpowiedział, iż remont 
nawierzchni jezdni, w Solnikach, będzie następował w ramach bieżącego utrzymania dróg. 
           Jeśli chodzi o drogę w Radwanowie, ze względu na brak środków finansowych, 
prowadzony będzie remont w ramach bieżącego utrzymania drogi. 

Radna Aleksandra Kochańska zwróciła uwagę na chwasty i korzenie drzew, które 
wyrastają na chodnikach utrudniając jazdę rowerem. 

Kierownik odpowiedział, iż chwasty będą usuwane na bieżącego, natomiast co do 
drzew to jest to już większy problem, tam gdzie jest to możliwe drzewa są wycinane. 

Radny Mirosław Olejniczak zapytał o możliwość przeprowadzenia bieżących napraw 
na drodze powiatowej od drogi relacji Konotop - Sława do Józefowa i dalej do Radzynia. 

Kierownik zapewnił, iż naprawy będą wykonywane w ramach bieżącego utrzymania 
dróg. 

Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący obrad zamknął dyskusję i stwierdził,  
że Rada Powiatu zapoznała się z ww. informacją. 
 
Ad.7. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Ochrony Zdrowia  
i Pomocy Społecznej Rady Powiatu Nowosolskiego. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący obrad Jarosław Suski.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że w związku z tym, iż radna Aleksandra Kochańska 
złożyła rezygnację z pracy w komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej zachodzi 
potrzeba uzupełnienia składu komisji.  

Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatur radnych, którzy chcą pracować w tej 
komisji. 

W związku z tym, iż żaden z radnych nie wyraził zgody na pracę w ramach ww. 
komisji, Rada Powiatu 18 głosami „za” odwołała ze składu Komisji Ochrony Zdrowia  
i Pomocy Społecznej radną Aleksandrę Kochańską. 

Uchwała Nr VII/35/2015 - załącznik nr 6 
 
Ad.8 

Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Gospodarki, 
Budżetu i Rynku Pracy Rady Powiatu Nowosolskiego.  

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w tej sprawie informując, iż w 
związku z tym że został wybrany Przewodniczący Rady Powiatu nie może być członkiem 
komisji, rezygnuje z pracy w komisji, zachodzi potrzeba uzupełnienia składu komisji. Projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący obrad jako kandydata do pracy w Komisji zgłosił radną 
Aleksandrę Kochańska. 

Radny Mirosław Olejniczak w imieniu Klubu Radych PSL i PO jako kandydatkę 
zgłosił radną Łucję Wojewódzką. Obie kandydatki wyraziły zgodę na udział w pracach 
komisji. 

W związku z wyjaśnieniem kwestii prawnych dotyczących uczestnictwa radnych w 
komisji przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. 
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Po przerwie: 
O głos poprosił Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy 

Przemysław Ficner, który zaproponował, iż jeśli obie radne chcą być członkami komisji to nic 
nie stoi na przeszkodzie aby komisja składała się z 6 osób.  

W związku z tym proponuje również aby przegłosować projekt uchwały wraz z 
dwiema kandydatkami. 

Radni nie wnieśli uwag odnośnie przedstawionego rozwiązania.  
Wobec powyższego Przewodniczący obrad zamknął dyskusję i poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 
Rada Powiatu, jednogłośnie, 18 głosami „za” podjęła uchwałę w sprawie zmiany 

składu Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy 
 

Uchwała Nr VII/36/2015 – załącznik nr 8 
Ad.9. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na 
rok 2015 ( 1-R ) przedstawiła Skarbnik Powiatu Ewa Matyla.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
Opinie komisji: 
 
Komisja Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy – pozytywna opinia, 
Komisja Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu – pozytywna opinia. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Rada Powiatu jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła 
w/w uchwałę. 

Uchwała Nr VII/37/2015 - załącznik nr 10 
 
Ad.10. 

Projekt uchwały w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego do badania sprawozdania 
finansowego za 2014 rok Wielospecjalistycznego Szpitala Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Soli przedstawił Członek Zarządu Powiatu Andrzej 
Ogrodnik.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
Opinie komisji: 
 
Komisja Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy – pozytywna opinia ( 5 głosów „za”), 
Komisja Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej – pozytywna opinia ( 4 głosy za). 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Rada Powiatu jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła 
ww. uchwałę. 

Uchwała Nr VII/38/2015 - załącznik nr 12 
 
Ad.11.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/297/2014 Rady Powiatu 
Nowosolskiego z dnia 31 stycznia 2014 roku w sprawie określenia rozkładu godzin pracy 
aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu nowosolskiego przedstawił Członek Zarządu 
Andrzej Ogrodnik.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
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Opinie komisji: 

Komisja Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej – pozytywna opinia (4 głosy za). 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zamknął dyskusję i podał 
projekt uchwały pod głosowanie.  

W głosowaniu brało udział 17 radnych i Rada Powiatu 17 głosami „za”, przy 0 
„przeciw” i 0 „wstrzymujących” się podjęła ww. uchwałę. 

Uchwała Nr VII/39/2015 - załącznik nr 14 
 
Ad.12. 

Projekt uchwały w sprawie określenia zadań i podziału środków Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2015 przedstawiła Dyrektor 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Wiesława Boroch. 
 Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
 
Opinie komisji: 
 
Komisja Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy – pozytywna opinia, (5 głosów „za”), 
Komisja Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej – pozytywna opinia (4 głosy „za”). 
 
Dyskusja: 
 

Radny Mirosław Olejniczak zapytał o kwotę dotyczącą rehabilitacji zawodowej, czy o 
taką kwotę 100.000 zł. wnioskował Powiatowy Urząd Pracy? 

Radna Łucja Wojewódzka zapytała o fundusz dla osób niepełnosprawnych, jest tam 
zabezpieczona kwota 100.000 zł., i dla dzieci niepełnosprawnych też jest zapisane 100.000 
zł., czy to oznacza że jest to ta sama kwota? I dla dorosłych nie ma? 
 

Odpowiedzi udzieliła Wiesława Boroch dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie.  

Poinformowała, że Powiatowy Urząd Pracy wnioskował o taka kwotę, zostało to 
zapisane po konsultacji z urzędem. Kwota 100,000 jest przeznaczona wyłącznie na potrzeby 
dzieci. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zamknął dyskusję i podał 
projekt uchwały pod głosowanie.  

W głosowaniu brało udział 17 radnych i Rada Powiatu  17 głosami „za”, przy 0 
„przeciw” i 0 „wstrzymujących” się podjęła w/w uchwałę. 

 
Uchwała Nr VII/40/2015 - załącznik nr 14 

 
Ad.13. 

Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na członka Powiatowej Rady 
Rynku Pracy w Nowej Soli  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący obrad Jarosław Suski. 
Na podstawie art. 12 pkt 11 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym ( tekst jednolity Dz. U. z 2013 r., poz. 595 z późn. zm.) do wyłącznej 
właściwości rady powiatu należy podejmowanie uchwał w innych sprawach zastrzeżonych 
ustawami do wyłącznej kompetencji rady powiatu. 



 8 

Starosta na podstawie art. 23 ust.6 ustawy z dnia 20 kwietnia 2004 r. o promocji 
zatrudnienia i instytucjach rynku pracy (tekst jednolity Dz. U. z 2015 r. poz. 149) może 
powoływać w skład rady rynku pracy trzech przedstawicieli spośród organów jednostek 
samorządu terytorialnego lub nauki o szczególnej wiedzy i autorytecie w obszarze działania 
tej rady. 

W związku z tym, iż mandat dotychczasowego radnego - dotychczasowego członka 
rady wygasł z chwilą wyboru  nowego składu rady powiatu, Starosta Nowosolski zwrócił się 
do Przewodniczącego Rady Powiatu Nowosolskiego o wskazanie nowego kandydata na 
członka Powiatowej Rady Rynku Pracy w Nowej Soli. 

Wobec powyższego podjęcie w/w uchwały jest zasadne. 
Jako kandydata na członka Powiatowej Rady Rynku Pracy Przewodniczący obrad 

zgłosił radnego Grzegorza Zwarycza. 
Radny Mirosław Olejniczak jako kandydata na członka Rady zgłosił radnego Henryka 

Dunasa. 
Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
Radny Jarosław Pilz zapytał czy zgodnie z przepisem art. 23 ust. 6 ustawy o promocji 

zatrudnienia i rynku pracy starosta wytypował już pozostałych przedstawicieli do rady rynku 
pracy. 

Starosta odpowiedział, iż zostaną oni powołani, zaproponował że jako jednego ze 
swoich przedstawicieli zgłasza radnego Henryka Dunasa. W związku z tym wyborem 
kandydatem rady powiatu do Powiatowej Rady Rynku pracy został Grzegorz Zwarycz. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zamknął dyskusje i 
poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Powiatu jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła ww. uchwałę. 
Uchwała Nr  VII/41/2015 – załącznik nr 18 

 
Ad.13. 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami Rady 
Powiatu. 

Sprawozdanie przedstawił Starosta Nowosolski Waldemar Wrześniak. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Radni nie zgłosili  żadnych uwag i wniosków. 
 
Ad.14. 

Interpelacje i wnioski złożył: 
- radny Zygmunt Muszyński- załącznik nr 20, 
- radny Przemysław Ficner – załącznik nr 21, 
- radna Łucja Wojewódzka – załącznik nr 22, 
- radny Henryk Jatczak – załącznik nr 23, 
- radny Mirosław Olejniczak – załącznik nr 24. 
 
Ad.15. 
 

Radny Mirosław Olejniczak – „Analizując projekt uchwały budżetowej zestawił to z 
planami które zostały przekazane przez Skarbnika i jeden zapis wzbudził wątpliwość. W ZSP 
Nr 2 W rubryce „uwagi” jest dopisek „dochody własne na udział własny do zadania 
inwestycyjnego” Jest to kierunkowe wskazanie na co mają być kierowane  dochody własne, a 
jest to np. żywienie z czego wynika ten zapis? I które dochody własne będą przekazywane na 
inwestycje? Korzystając z tego że jestem przy mikrofonie życzę radnym spokojnych i 
błogosławionych świąt”. 
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Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Powiatu Ewa Matyla, która stwierdziła, iż są inne 

dochody własne takie jak najmy, dzierżawy (opłaty za obiady idą na obiady). Są tak duże 
dochody własne, że nie ma potrzeby angażowania ich w wydatki, bo szkoła wiele 
zrealizowała i stać ją na to aby można było zrealizować część zadania inwersyjnego. 

 
Przewodniczący obrad przypomniał o konieczności składania oświadczeń 

majątkowych, możliwości zorganizowania szkolenia dla radnych z zakresu działania rady 
powiatu i zarządu, a także w razie potrzeby z umiejętności wypełniania oświadczeń 
majątkowych. 

Odczytał także pismo z Sądu Rejonowego w Nowej Soli skierowane do byłej 
Przewodniczącej Rady Powiatu Nowosolskiego Łucji Wojewódzkiej z podziękowaniami za 
wsparcie udzielone podczas procesu pozyskania na potrzeby wymiaru sprawiedliwości 
budynku po byłej Komendzie Powiatowej Policji w Nowej Soli – załącznik nr 25 
 

Starosta Nowosolski Waldemar Wrześniak a także radny Przemysław Ficner złożyli 
radnym życzenia świąteczne. 
 
Ad.16. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący obrad o godz. 12.00 zamknął 
VII sesję Rady Powiatu Nowosolskiego. 

 
 
 

Przewodniczący Rady Powiatu 
        /-/ Jarosław  Suski 

 
 
 
 
 
Sporządziła: I. Flasińska 


